
Interjú Bánfi Kata nénivel a Csibeavatóról 

Mennyire volt elégedett a 6. évfolyam munkájával? 

 

- Nagyon meg voltam elégedve. Az ötödikesek élvezték az egészet. 

Melyik játék tetszett a legjobban Kata néninek? 

- Minden játék tetszett, de a legtöbbet a kacsintós játékon nevettem. A célba lövést is nagyon 

élveztem. 

Nehéz volt összehozni a nap programját? 

- Először szerveztem ilyet, sok mindenre oda kellett figyelni, de sok segítséget kaptam a 

tanártársaimtól és a hatodikosoktól is. 

Mennyi időbe telt megszervezni a Csibeavató napját? 

- Nagyjából két hétig. 

 

Melyik 5.-es osztály műsora tetszett a legjobban? 

- Természetesen a sajátunk. (5.c!) 

Honnan jött az előadás ötlete? 

 

- Az előző osztályommal is ilyesmit adtunk elő, csak kicsit átalakítottuk. 

 

 

Belső Bori, Illés Bence 

 

 

 


